

德福廣場商戶團體消費優惠計劃 (二零一九年一月一日至十二月三十一日)  
Telford Plaza Special Privilege Program (From 1 January 2019 to 31 December 2019)

\*\* 請於享用優惠前出示有效證明文件 Please present a valid privilege card before enjoying the offers  
\* 我們提供以下優惠予以下團體及持卡人 We offer special shopping privilege to the following organizations and card holders:

MTR商場優惠卡持有人及以下機構員工:  
MTR Malls Privilege Card Holders and the following  
organizations:

- |   |  |
|---|--|
| A. 港鐵公司<br>MTR Corporation  | I. 其士集團<br>Chevalier Group                     |
| B. 恒生銀行<br>Hang Seng Bank   | J. 電訊盈科<br>PCCW                                |
| C. 香港迪士尼樂園<br>Hong Kong Disneyland                                      | K. 中國建設銀行(亞洲)<br>China Construction Bank(Asia) |
| D. 香港城市大學專上學院<br>Community College of City University                   | L. 港鐵學院<br>MTR Academy                         |
| E. 香港大學專業進修學院<br>HKU School of Professional and<br>Continuing Education | M. 新家園協會<br>NEW HOME ASSOCIATION               |
| F. 香港中華基督教青年會<br>Chinese YMCA of Hong Kong                              | N. Smart Telford 會員<br>Smart Telford Members   |
| G. 馬士基集團香港有限公司<br>Maersk Hong Kong Limited                              |  |
| H. 丹馬士環球物流(香港)有限公司<br>Damco Hong Kong Limited                           |  |

共同條款細則:  
Generic Terms & Conditions:

此優惠只適用於德福廣場商店  
This offer can be used at Telford Plaza shop only  
此優惠不得兌換現金、現金券或其他貨品及不設退款  
This offer cannot be exchanged for cash, gift or cash vouchers or other merchandise and is non-refundable  
此優惠不可與其他優惠項目同時使用  
This offer cannot be used in conjunction with any other promotions/ offers /coupons  
購物前請出示有效職員証/優惠卡/學生証/會員証，方可享有以上優惠，影印本無效  
Please present the valid staff card / privilege card / student card / membership card before payment, photocopy is not acceptable  
參與商戶有權更改其所提供優惠的使用條款及細則而不作另行通知  
Participating merchants reserve the right to change the Terms and Conditions without prior notice  
如有任何爭議，參與商戶保留行使此優惠之最終決定權  
In case of any dispute, the matters are subjected to the final decision of the Participating merchants

時裝/皮鞋/手袋/運動服裝/童裝 Fashion/ Shoes & Bags/ Sports Wear/ Kids Wear

Item	商店編號 Shop No.	商店名稱 Shop Name	優惠詳情及特定條款及細則	Offer Details & T&C
1	G26	STACCATO	正價貨品 9 折 -皮具護理產品除外 -此優惠不可與其他優惠同時使用	10% off on regular priced items -Except leather caring product -This offer cannot be used in conjunction with other offers.
2	G29	Joy & Peace	正價鞋履及手袋9折 -此優惠不可與其他優惠同時使用	10% off on regular-priced shoes & bags. -This offer cannot be used in conjunction with other offers.
3	G38	LEONA	LEONA正價貨品9折 -不可與其他優惠使用	10% off for LEONA regular- priced -This offer cannot be conjunction with any other promotions.
4	G80	RABEANCO	正價貨品9折 -不可與其他優惠同時使用	10% off on regular-priced items -Cannot be used in conjunction with other promotions
5	G15	Her own words	正價貨品享有95折優惠 -不可與其他優惠同時使用 -不適用於公價產品及減價產品	5% off upon regular priced item purchase -Offer cannot be used in conjunction with other promotions. -Offer is not applicable to any fixed priced items and discounted items.
6	F16	CROCODILE	購物滿淨價\$800 即獲精美原子筆乙枝。	Get a free pen upon any net purchase of \$800
7	F23A	FX Creations	購買正價產品享8折; 購買8折或以上產品享額外9折 -不適用於所有聯乘系列, 限量產品及寄賣品	20% discount off on regular-priced items ; extra 10% off on 20% off or below items -Excluding all cross-over collection, limited edition items and consignments.
8	313	YMK	凡購買指定品牌產品可享額外九折優惠 (品牌包括: Charriol, Alviero Martini, Polofranco) (3折貨品除外) -此優惠不可與其他優惠同時使用 -YMK保留最終決定權	Enjoy Extra 10% off on selected items (Selected Brand: Charriol, Alviero Martini, Polofranco) (Not including 70% off items) -This offer cannot be used in conjunction with other benefits. -YMK reserves the right of final decision.
9	343	NAIGAI	購買任何正價產品可享用9折	Enjoy 10% off on regular-price items.
10	404-405	DELSEY	正價貨品8折 (不包括旅行配件) -出示MTR商場優惠咭	20% off on regular price items (Not include travel accessories) -Offer with presenting MTR Mall privilege card.
11	408	Eikōwada	正價貨品9折, 特價貨品除外。 -此優惠只適用於德福廣場二期分店。 -必需於付款前出示有效證件, 方可享此優惠。 -此優惠不可與其他折扣、推廣優惠、特價貨品、公價貨品及會員優惠同時使用。 -如有任何爭議, Eikōwada保留最終決定權。	10% off on regular price items, except discounted items. -Offer is valid at Telford Plaza II shop only. -Valid privilege card must be presented before payment to enjoy offer. -Offers cannot be used in conjunction with any other discounts, promotional offers, discounted items, fixed price items and membership discount. -Eikōwada reserves the right to make the final decision upon any disputes.

Item	商店編號 Shop No.	商店名稱 Shop Name	優惠詳情及特定條款及細則	Offer Details & T&C
<b>時裝/皮鞋/手袋/運動服裝/童裝 Fashion/ Shoes &amp; Bags/ Sports Wear/ Kids Wear</b>				
12	422	Mothercare	<p>Mothercare品牌正價貨品95折優惠</p> <p>-此優惠只適用於德福廣場二期分店。 -必需於付款前出示有效證件，方可享此優惠。 -此優惠不可與其他折扣、推廣優惠、特價貨品、公價貨品及會員優惠同時使用。 -如有任何爭議，Mother and Child Limited保留最終決定權。</p>	<p>5% off on Mothercare branded regular priced items.</p> <p>-Offer is valid at Telford Plaza II shop only. -Valid privilege card must be presented before payment to enjoy offer. -Offers cannot be used in conjunction with any other discounts, promotional offers, discounted items, fixed price items and membership discount. -Mother and Child Limited reserves the right to make the final decision upon any disputes.</p>
13	G28	Flavor Viola	<p>正價貨品85折優惠</p> <p>-此優惠只適用於正價貨品。</p>	<p>15% discount on regular-priced items.</p> <p>-This offer only can be used on regular-priced items.</p>
14	G32	MLB	<p>優惠持有人在生日月份凡購買MLB服飾（MLBCap除外）即可享單次92折</p> <p>-在付款前需出示優惠卡及生日證明文件。 -優惠不可與其他優惠同時使用。 -優惠只適用MLB德福廣場專門店。</p>	<p>8% off upon any purchase on MLB apparels &amp; accessory items (except CAP) in the month of the members' birthday in one single transaction</p> <p>-Members must present a valid VIC membership card before payment. -Offer cannot be used in conjunction with other offers. -The offer is only applicable to the MLB Telford Plaza store.</p>
15	G71	MO&Co.	<p>購買任何正價貨品可享九五折優惠</p> <p>-只限德福廣場MO&amp;Co.分店，所有貨品不設退貨。 -此優惠不可與MO&amp;Co. VIP Card 及其他優惠同時使用。 -如有任何爭議，V&amp;A Fashion Co. Ltd. 將保留最終決定權。</p>	<p>5% OFF Discount on all regular priced items</p> <p>-The cash voucher is applicable at MO&amp;Co. in Telford Plaza only. -There are no refunds on the redeemed items. -Cannot be used in conjunction with MO&amp;Co. VIP Card or other promotional offers. -In case of any dispute, the decision of V&amp;A Fashion Co. Ltd is fina.</p>
16	G83	CALZEDONIA	<p>正價貨品九折優惠-凡惠顧任何正價商品，即可獲全單九折優惠。</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• 購物前請出示有效職員證、優惠卡、學生證、會員證，方可享有以上優惠，影印本無效。</li> <li>• 優惠只限用於正價商品並不可使用於折扣商品。</li> <li>• 此優惠只限於香港德福廣場店使用，並不適用於網上購物。</li> <li>• 優惠只限於2019年1月1日至2019年12月31日期間內使用。</li> <li>• 本優惠券不能兌換現金並不可與其他優惠一併使用。</li> <li>• 本優惠券已詳細列明條款及細則，使用優惠券即表示已閱讀及同意接受。</li> <li>• 本公司 (Calzedonia Group) 有權修改有關條款及細則、更改或終止有關優惠，而不作另行通知。</li> <li>• 本公司 (Calzedonia Group) 保留最終決定權。</li> </ul>	<p>10% discount on all full-priced items at Calzedonia</p> <p>- This offer entitles the customer to a 10% discount on all full-priced items at Calzedonia. - Please present the valid staff card/ privilege card/ student card/ membership card before payment, photocopy is not acceptable. - The offer is not applicable to sale items and cannot be used in conjunction with other special promotions. - This offer is valid only in Telford Plaza Store and is not valid for online purchases. - The offer is valid only from January 1st, 2019 to December 31st, 2019. - This offer cannot be used on previous purchases and cannot be redeemed for cash. - By redeeming this offer, customers will be considered to have read and accepted the terms and conditions displayed on this coupon. - Calzedonia Group reserves the right to alter the terms and conditions of this promotion at any time without prior notice. - Should any dispute arise, the decision of Calzedonia Group shall be final.</p>
17	F8	Clarks	<p>正價鞋履貨品9折</p> <p>-優惠不適用於減價及公價貨品。</p>	<p>10% off regular-priced footwear items</p> <p>-Offer is not applicable to special-priced and fixed-priced items.</p>

Item	商店編號 Shop No.	商店名稱 Shop Name	優惠詳情及特定條款及細則	Offer Details & T&C
<b>時裝/皮鞋/手袋/運動服裝/童裝 Fashion/ Shoes &amp; Bags/ Sports Wear/ Kids Wear</b>				
18	F13	Samsonite	購買任何正價貨品可享5%優惠 -優惠不能與其他優惠同時使用	Customose when presents the above member card will be entitled to enjoy 5% discount on regular period item -Cannot be used with sumutaneously other promotion.
19	F22	Marathon Sports	指定正價貨品9折 -優惠不適用於指定品牌、特選貨品、寄售貨品及專櫃。	10% off on selected regular-priced items -Offer is not applicable to selected brands, labelled items, consignment products and counters.
20	F26	Millie's	正價貨品可享9折 -鞋類護理產品除外	10% off on regular priced items -Except leather caring product.
21	315	PIT	可享有九折優惠 -不可與其他優惠同時使用	10% off -Offer cannot be used in conjunction with any other promotional.
22	424	雞仔嘢	惠顧正價貨品HK\$200或以上可享HK\$20折扣 - 優惠只適用於雞仔嘢德福廣場專門店。 - 不能與其他優惠、折扣、會員優惠同時使用。 - 如有任何爭議，雞仔嘢保留最終決定權。	HK \$20 off upon purchase of HK\$200 or above on regular-priced items. - The offer is applicable at Chicks Telford Plaza Shop. - The offer are not applicable to other promotional offers, discounts and membership benefits. - In case of dispute, Chicks reserve the right for the final decision.
<b>鐘錶/首飾 Watches &amp; Jewellery</b>				
1	F9A	金至尊珠寶	正價珠寶鑽飾85折 - 優惠只適用於德福廣場之金至尊珠寶分行。 - 優惠不包括購買足金及鉑金產品、現金禮券、手錶、特價、公價及授權產品。 - 優惠不可與VIP會員折扣、其他禮券及折扣優惠同時使用。 - 優惠不可兌換現金、其他產品或折扣，亦不可更換或轉讓。 - 如有任何爭議，金至尊珠寶保留最終決定權。	15% off on regular-priced jewellery items. - Offer is applicable to 3DG Jewellery (Telford Plaza) only. - Offer is not applicable for the purchase of pure gold and platinum products, cash vouchers, watches, promotional, discounted, fixed and licensed items. - Offer cannot be used in conjunction with VIP offers, other gift vouchers, other promotional offers and discounts. - Offer cannot be exchanged for cash. - In case of any dispute, 3D-GOLD Jewellery (HK) Limited reserves the right of final decision.
2	P18	英皇鐘錶珠寶(香港)有限公司	指定正價珠寶產品9折(999.9純金產品、指定系列及鐘錶除外) - 優惠不適用於999.9純金產品、指定系列及鐘錶	10% off designated regular-priced jewellery items (except 999.9 fine gold products, designated collections and watches). -The offer does not apply to 999.9 fine gold products, designated collections and watches.

Item	商店編號 Shop No.	商店名稱 Shop Name	優惠詳情及特定條款及細則	Offer Details & T&C
<b>鐘錶/首飾 Watches &amp; Jewellery</b>				
3	F22A	Just 925	85折	15%off
4	P37-38	周大福	<p>凡出示有效證件，可享以下優惠： 1. 凡購買足金類產品，手工設計費可享8折優惠 2. 可以換購價，選購指定首飾之件</p> <p>-可與幸福禮卡同時使用 -此優惠只適用於九龍灣德福廣場分行 -此優惠有效期由2019年1月1日至2019年12月31日 -此優惠不可以任何方式與其他優惠同時使用(包括任何優惠、金會/珠寶會標會、周大福發出之周大福會員計劃回贈禮券/營銷推廣禮券) -周大福珠寶金行有限公司保留隨時更改、取消有關條款及活動之權利，無須另行通知。如有任何爭議，周大福珠寶金行有限公司保留最終決定權 -不適用於企業禮品客訂及其他客訂貨品 -不適用於購買金粒及投資產品黃金類</p>	<p>Upon presenting the valid proof, customers can 1. Enjoy 20% off on craftsmanship and design fee for pure gold products 2. Enjoy the purchase of a selected jewellery product in redemption price</p> <p>-Offers can be used with Wedding Gift Card -The offers are valid from 1 Jan 2019 to 31 Dec 2019 -The offers are only valid at Kowloon Bay Telford Plaza branch -The offers cannot be used in conjunction with other promotion offers (including any offer, Gold Club/ Jewellery Club redemptions, CHOW TAI FOOK Membership Programme reward coupons and Promotion Coupons issued by CHOW TAI FOOK.) -Chow Tai Fook Jewellery Company Limited reserves the right to amend and cancel any of these terms and conditions and any related promotions at any time without further notice. In case of any dispute hereunder, the decision of Chow Tai Fook Jewellery Co. Ltd. shall be final and binding. -Offers cannot be used in connection with the purchase of Corporate gifts orders or as deposits. -Offers are not applicable to the purchase of pure gold nuggets, investment gold coins and gold bar.</p>
<b>電器用品/ 電訊 Electrical Appliances &amp; Telecom</b>				
1	G16	BOSE	<p>正價產品95折</p> <p>-每人只限購買五件產品。 -此優惠不適用於新產品，優惠價產品及配件。 -此優惠不可與其他優惠同時使用。 -如有任何爭議，BOSE保留最終決定權。</p>	<p>5% off on regular-priced products.</p> <p>-No more than 5 items per customer . -This offer is not applicable to new products, discount products and accessories. -This offer cannot be used in conjunction with other promotional offers. -All disputes are subject to the decision of Bose.</p>
2	G23-24	中原電器	<p>購買正價貨品滿HK\$2,000，可獲HK\$100折扣優惠。</p> <p>-優惠不適用於手機、Apple 產品、Bose產品、平板電腦及特價產品。</p>	<p>Enjoy HK\$100 discount upon purchase over HK\$2,000 on regular-priced products.</p> <p>-Not applicable to mobile phones, Apple products, Bose products, tablet computers and discounted products.</p>
3	G93-94	New Vision	<p>購買配件可獲九折優惠。</p> <p>-Apple產品除外。</p>	<p>10% discount on accessories</p> <p>-Offer no applicable to Apple's product</p>
4	G45-51	FORTRESS	<p>惠顧單一正價貨品滿\$2000或以上，可享\$100折扣優惠。</p> <p>-指定貨品除外，詳情請向店員查詢。</p>	<p>HK \$100 Discount on any single product of HK\$2000 or above.</p> <p>-On regular-priced items. -Except specified items, please ask our staff for more detail.</p>

Item	商店編號 Shop No.	商店名稱 Shop Name	優惠詳情及特定條款及細則	Offer Details & T&C
<b>健康美容 Health &amp; Beauty</b>				
1	G31	innisfree	免費成為innisfree會員, 並獲得迎新皇牌試用套裝乙份。 -此優惠只適用於非innisfree會員。 -此優惠只適用於innisfree德福廣場分店。	Register as innisfree members and get welcome kit for free. -This offer is valid for non-innisfree members. -This offer is valid at innisfree Telford Plaza Store.
2	G35	Benefit	登記成為Benefit會員, 購買蜜蠟修眉服務可即時升級免費享用蜜蠟脫唇毛或脫下巴毛服務購物優惠。 -只限新會員享用。優惠只適用於德福廣場專門店。每人只限換用此優惠一次; 如有任何爭議, Benefit Cosmetics HK. Ltd. 將保留最終決定權。	Register to Benereward program now to enjoy a FREE Lip/ Chin wax service upon purchase of Brow Wax service. First-time customer only. This offer can be used at Telford Plaza shop only. Customer can use this offer one time only. In case of any disputes, Benefit Cosmetics HK. Ltd. reserves the right of final decision
3	319	Neal's Yard Remedies	正價貨品享有9折優惠	10% off on Regular Priced Items.
4	320-321	SOFINA	凡購買SOFINA產品(工具除外), 可即享\$50現金折扣優惠 -此優惠不可兌換現金及與其他優惠同時使用	Enjoy \$50 discount upon purchase of SOFINA products (Except tools). -This offers is not exchangeable for cash and cannot be used in conjunction with promotional offers.
5	339	Burts Bees	購物滿HK\$100 即可免費獲贈產品試用裝一支 -贈送的產品試用裝由商戶決定	Get a trial for free with purchase over HK\$100 -Free trial is decided by the merchant
6	335-336	TONYMOLY	惠顧正價貨品滿\$800, 即可獲贈2X眼面專用霜乙支 (價值\$300) -贈品如遇送完, TONYMOLY將會以其他贈品代替。	Complimentary Gift TONYMOLY 2X Eye Face Cream (valued at \$300) upon spending \$800 or above on regular-priced item. -TONYMOLY reserve the right to provide alternatives while stock lasts.
7	615	Ingrid Millet	1. 正價貨品88折優惠 2. 以優惠價\$380體驗Aqua水鑽導入亮肌療程乙次 -療程優惠只限18歲或以上新客戶及香港居民 -享用療程優惠前請先致電預約	1. Enjoy 12% off discount on regular-priced products 2. Enjoy "Aqua Refresh Brighting Treatment" at a special price of \$380 -Treatment offer is only applicable to new customer and Hong Kong Permanent Resident aged 18 or above. -Advanced booking via phone is required.
8	620	美康 Meka	憑卡消費可享免費專業髮質分析及試用小樣一份。 -每人每日可享優惠一次。 -如有任何爭議, 美康保留最終決定權。	A complimentary hair analysis and receive trial pack upon any spending with valid card. -each person can enjoy the offer once on a day -Meka reserve the discretionary right for the final decision.
9	331	CANVAS	1. 購買正價產品滿HK\$600, 可獲贈指定修護面膜旅行裝15毫升乙支 (價值高達HK\$145)。 2. 首次惠顧可尊享專業香薰舒緩手部護理乙次 (價值HK\$250)。 -每人只限享優惠乙次 -數量有限, 送完即止 -敬請預約手部護理服務 -如有任何爭議, CANVAS保留最終決定權	1. Receive a complimentary selected mask 15ml travel size upon purchase of HK\$600 on regular-priced items (worth up to HK\$145) 2. A complimentary Aromatherapy Hand Treatment Service upon first time purchase (worth HK\$250) -Once per customer -Avaliable while stocks last. -Reservation is required -In case of any disputes, CANVAS reserves the right of final decision.

Item	商店編號 Shop No.	商店名稱 Shop Name	優惠詳情及特定條款及細則	Offer Details & T&C
<b>餐飲 Food &amp; Beverage</b>				
1	G54A2	井井屋 DONDONYA	<p>凡惠顧堂食或外賣可享炸芝麻雞翼一客 (兩件)</p> <p>使用條款：            1. 此優惠的有效期為2019年1月1日至2019年12月31日，逾期無效。            2. 只適用於井井屋德福廣場分店。            3. 適用於星期一至星期日(包括公眾假期)。            4. 適用於惠顧堂食及外賣。            5. 贈送的小食會根據食材狀況而不定時更新。            6. 請於結帳時出示有效優惠卡，影印本無效。            7. 此優惠不可兌換現金或貨品。            8. 每張賬單只可使用一次優惠。            9. 此優惠不可與其他現金禮券、餐飲禮券、優惠或折扣(包括任何信用卡或員工折扣)同時使用。            10. 井井屋保留隨時修訂此條款及細則之權利而毋須事先通知。            11. 如有任何爭議，井井屋保留最終議權。</p>	<p>Enjoy a Free deep-fried sesame chicken wings for dine-in or takeaway (2 pcs)</p> <p>Terms &amp; Conditions :            1. This offer is valid from 1st January 2019 to 31st December 2019.            2. This offer can be used at DONDONYA Telford Plaza store only.            3. Applicable from Monday to Sunday (include Public Holidays).            4. Valid for dine-in and takeaway.            5. Free side dish may change from time to time based on ingredient availability.            6. Please present valid staff cards or the landing page of Smart Telford Members card upon payment, photocopies are not accepted.            7. This offer cannot be redeemed for cash or merchandise.            8. This offer can only be used once in each single transaction.            9. This offer cannot be used in conjunction with other cash coupons, dining certificates, promotion offers and discounts (including any credit card or staff discount).            10. DONDONYA reserves the right to amend the terms and conditions without prior notice.            11. In case of any disputes, the decision of DONDONYA shall be final.</p>
2	G54A1	IPPUDO HONG KONG COMPANY LIMITIED	<p>凡單點2碗拉麵或以上，客人可免費獲贈非酒精飲品一杯。(如此類推)</p> <p>1.此優惠有效期由2019年1月1日至12月31日，逾期無效。            2.此優惠之拉麵不包括任何套餐內的拉麵。            3.贈送飲品以全單最低價錢之飲品為準。            4.此優惠只適用於德福廣場一風堂分店。            5.優惠只可於每次交易中使用一次，恕不分單。            6.客人需於結帳時表示使用此優惠，任何情況下過後恕不能補回任何因沒有使用此推廣之差額。            7.此優惠只適用於堂食。            8.此推廣不可與一風堂電子優惠券、其他優惠券、現金券或其他折扣優惠同時使用。            9.此優惠券不能兌換現金或其他產品及不設找續。            10.一風堂*保留隨時修訂此條款及細則之權利而毋須事先通知。如有任何爭議，一風堂*保留最終議權。</p> <p>*一風堂由Ramen Concepts Limited經營</p>	<p>Upon ordering of 2 ramen or above , customers can enjoy a free non- alcoholic drinks .</p> <p>1. This offer is valid from 1 Jan 2019 to 31 Dec 2019.            2.This offer is not applicable for ramen in any sets.            3.The drinks with the lowest value on the receipt will be selected as the free drinks for this offer.            4.This offer is only applicable at Telford Plaza IPPUDO store.            5.This offer can be used once only in each transaction. Bills cannot be split.            6.Customers have to indicate the use of this offer at the time of payment. Late record will not be accepted under any circumstances.            7.The offer is applicable to dine-in only.            8.This offer cannot be used in conjunction with IPPUDO Bari Card coupons, other coupons, gift vouchers, promotional offers or discounts.            9.This offer cannot be redeemed for cash and any unused balance will be forfeited            10.IPPDUO* reserves the right to amend the terms and conditions without prior notice. In case of any disputes, the decision of IPPUDO* shall be final.</p> <p>*IPPUDO is operated by Ramen Concepts Limited</p>
3	G53A	翡翠拉面小籠包	<p>惠顧送“養顏豆漿”(熱/冷)或“羅漢果茶”(熱/冷)一杯。            -此優惠只適用於星期一至五(公眾假期除外)。            -此優惠不可與套餐及其他優惠同時使用。            -此優惠只適用於堂食。</p>	<p>To enjoy a glass of complimentary Soya Milk (Hot/ Cold) or "Luo Han Gao" Drink (Hot/ Clod)            -Offer only applicable on Monday to Friday (except public holidays)            -This offer cannot be used in conjunction with set menu &amp; other promotional offers.            -This offer is for dine-in only.</p>
4	G60	龍島美食店 Lucullus Gourment Shop	<p>購買正價貨品滿HK\$200或以上可享9折優惠            -不適用於購買現金券及禮物籃</p>	<p>Enjoy 10% discount with regular price purchase over \$200.            -Cannot be used to purchase cash voucher or hamper.</p>

Item	商店編號 Shop No.	商店名稱 Shop Name	優惠詳情及特定條款及細則	Offer Details & T&C
<b>餐飲 Food &amp; Beverage</b>				
5	G102	滿記甜品	堂食或外賣消費滿\$100享9折優惠 -此優惠只適用於德福廣場商場 -此優惠不得兌換現金、現金券或其他貨品及不設退款 -此優惠不可與其他優惠項目同時使用 -滿記甜品有權更改其所提供優惠的使用條款及細則而不作另外通知 -購物前請出示有效職員証/優惠卡/學生証/會員証，方可享有以上優惠，影印本無效。 -如有任何爭議，滿記甜品保留行使此優惠之最終決定權。	Enjoy 10% discount on purchase of \$100 or above. (For Dine-in or takeaway)  -This offer can be used at Telford Plaza shop only. -This offer cannot be exchanged for cash, gift or cash vouchers or other merchandise and is non-refundable. -This offer cannot be used in conjunction with any other promotions/ offers / coupons. -Honeymoon-dessert reserve the right to change the Terms and Conditions without prior notice. -Please present the valid staff card/ privilege card/ student card/ membership card before payment, photocopy is not acceptable. -In case of any dispute, the matters are subjected to the final decision of Honeymoon-dessert.
6	P8	茜廊餐廳 Sidewalk Café	惠顧堂食正價午膳/晚膳可享9折(只限星期一至六) 1. 優惠只限德福廣場之茜廊餐廳; 請於點菜時出示有效之職員證予服務員 2. 優惠期為2019年1月1日至12月31日(優惠不適用於星期日、公眾假期及前夕、節日及前夕、2019年2月4、8、13及14日、5月11日、6月15日、9月13日、10月31日、12月21-24及31日) 3. 優惠只適用於午市正價套餐、晚市正價套餐及主餐牌正價食品 4. 優惠不適用於指定/推廣/節慶之項目及套餐 5. 另收原價加一服務費 6. 優惠不可與其他折扣/推廣優惠/折扣券或現金券同時使用(包括信用卡及茜廊VIP卡優惠) 7. 此優惠不可兌換現金或作現金找贖 8. 如有任何爭議，茜廊餐廳保留最終決定權權利	Enjoy 10% off upon dine-in regular -priced item during lunch & dinner (Mon-Sat only).  1. Offer is only applicable to Sidewalk Café (Kowloon Bay Telford Plaza); Please present the staff card in person before ordering. Photocopy will not be accepted. Our staff would mark down basic cardholder's information for reference. 2. The offer is valid from 1 Jan - 31 Dec 2019 (except Sunday, public holidays and eves, festive days and eves, 4, 8, 13-14 Feb, 11 May, 15 June, 13 Sep, 31 Oct, 21-24, 31 Dec) 3. The offer is only applicable to regular lunch menu, regular dinner menu & a-la-carte regular-priced item. 4. The offer is not applicable to the designated/ promotional/ festive menu. 5. 10% service charge will be based on original price. 6. This offer cannot be used in conjunction with any cash coupons, offers or discount privileges (including Sidewalk Cafe VIP card & Credit cards offer) 7. This offer cannot be redeemed for or refunded in cash. 8. Sidewalk Cafe reserves the ultimate right on the use of offers.
7	F1	港麵子 Noodles	凡於Lunch Time 及Dinner Time惠顧主餐可獲贈飲品一杯及指定小食一份。  -於Lunch Time (11:00-15:00) 及Dinner Time (17:30-22:00) 惠顧主餐牌(主食) 就能獲贈飲品一杯及指定小食一份(只限堂食, 不包括酒精飲品及特飲) -此優惠不可與其他優惠同時使用	
8	425	牛角日本燒肉專門店 Gyu-Kaku Japanese Yakiniku Restaurant	惠顧可享正價九折 -需以電子貨幣消費 -不適用於推廣套餐及食品 -不可與其他優惠同時使用 -不適用於2019年1月1日、2月14日、12月24-26及31日。	Enjoy 10% off on regular priced items  -Bill settlement by electronic payment is required -Not applicable to promotion set and food item -This offer cannot be used in conjunction with other promotional offers -Not applicable on 1 Jan, 14 Feb, 24th-26th & 31st Dec 2019
9	528-529	上海佬佬 Shanghai Lao Lao	1. 憑有效持卡證人士惠顧金額滿HKS100或以上, 可享9折優惠 2. 憑有效持卡證人士惠顧金額滿HKS100以下, 可享95折優惠  -優惠只適用於上海佬佬德福廣場堂食及外賣自取, 不適用於外賣送遞及特價套餐。 -請於結賬前出示有效證件及聲明使用優惠 -每權只限使用優惠一次 -惠顧金額以加一服務費前計算 -優惠不可兌換現金及不可與其他優惠、折扣或優惠券同時使用 -上海佬佬將保留優惠使用之最終決定權 -優惠有效期至2019年12月31日	1. Enjoy 10% off discount upon spending above \$100 2. Enjoy 5% off discount upon spending below \$100  - Holders with Valid Card can enjoy offer for dine-in and takeaway at Shanghai Lao Lao telford plaza branch only, not applicable to delivery orders and discounted combos. -Please present the valid card before using the offer - Calculated before 10%Service Charge applicable -This offer cannot be exchange for cash and cannot be used in conjunction with offers, discounts or coupons. -Shanghai Lao Lao Limited reserves the final right on the acceptance of the offer. -Valid period: Until 31/12/2019
10	528-529	Oliver's Super Sandwiches	憑證惠顧可享9折優惠	Enjoy 10% discount upon purchase with membership acrd/ staff card/ student card/ privilege card.



Item	商店編號 Shop No.	商店名稱 Shop Name	優惠詳情及特定條款及細則	Offer Details & T&C
<b>餐飲 Food &amp; Beverage</b>				
11	603	金滿庭	<p>凡惠顧任何菜式，可享九折優惠</p> <p>-必須以電子貨幣結賬方可享有優惠 -結賬前必須出示有效職員証/會員証 -優惠不適用於六、日及公眾假期、下午茶及外賣 -優惠不適用於農曆年廿八、廿九、三十(2-4/2)、中秋節(13/9)及冬至(22/12)。 -優惠不包括茶水巾芥、餐前小食及加一服務費 -優惠不可與其他折扣或推廣優惠同時使用 -此優惠不可兌換現金</p>	<p>Enjoy 10% discount upon any dine-in consumption</p> <p>-To entitle the discount offer, the bill must be settled by electronic payment. -This offer cannot be used on Saturdays, Sundays and Public Holidays, take away purchase and in conjunction with other promotion offers. -This offer cannot be used on 2-4/2/2019, 13/9/2018 &amp; 22/12/2018. -This offer is not applicable on service charge and afternoon tea session. -This offer cannot be redeemed for cash or gift coupons. -Modern China Restaurant reserves the right to exercise this offer should there be any disputes.</p>
12	801	稻香	<p>午市 (中午12時至下午2時) 及 晚市 (晚上6時至9時) 逢星期一至五 可享9折優惠 所有漁池海鮮 除外</p> <p>1. 只適用於稻香德福分店 2. 必須在結賬前出示有效員工或會員証。 3. 只適用於星期一至五(星期六、日及公眾假期除外)。 4. 只適用於中午12時至下午2時及晚上6時至9時使用。(入座計) 5. 不適用於廳房及酒席使用。 6. 不可與優惠菜單、折扣菜單及其他宴席同時使用。 7. 不可與其他優惠同時使用。 8. 不可與其他現金券及優惠券同時使用。(集團條碼現金券除外) 9. 此優惠只限堂食，不設外賣及攜走。 10. 本集團保留一切最終決定權。 11. 優惠期：2019年1月1日起至2019年12月31日，逾期無效。 不適用於以下日子： - 2019年1月25日至2月19日 (農曆新年) - 2019年5月4日至14日 (母親節) - 2019年6月8日至19日 (父親節) - 2019年9月6日至9月16日 (中秋節) - 2019年12月13日至22日 (冬至)</p>	<p>Enjoy 10% Off at 12pm-2pm and 6pm-9pm, Mon-Fri. (except Saturday, Sunday and Public Holiday)</p> <p>Terms &amp; Conditions: 1.This offer only valid in Tao Heung Restaurant at Telford Plaza 2.Please present the valid identity card and acknowledge using this offer prior to bill statement. 3.This offer only valid from Monday to Friday(except Saturday, Sunday and Public Holiday) 4.This offer only valid on 12:00 to 14:00 &amp; 18:00 to 21:00 5.This offer is not valid for VIP Rooms and banquets. 6.This offer cannot be used in conjunction with other promotion dishes, discount dishes and set menu. 7.This offer cannot be used in conjunction with other promotional offers. 8.This offer cannot be used in conjunction with other cash coupons and promotional coupons. 9.This offer is valid for dine in only. 10.Reserves all right and final decision in any disputes. 11. This offer is valid from 1st January, 2019 to 31 December 2019. Except: -25th January, 2019 to 19th February, 2019 (Chinese New Year) -4th May, 2018 to 14th May, 2019 (Mother's Day) -8th June, 2018 to 19th June, 2019 (Father's Day) -6th September, 2019 to 16th September, 2019 (Mid - Autumn Festival) -13th December, 2019 to 22nd December, 2019 (Winter Solstice)</p>
13	P39A	Delifrance	<p>惠顧任何正價產品或套餐滿\$50，即享9折優惠。</p> <p>-此優惠適用於星期一至五，公眾假期除外。 -此優惠不適用於購買法式派對美食、Delifrance Cash、\$20現金券、曲奇現貨及禮券、原個鮮蛋糕、Delifrance禮品及特價產品。</p>	<p>10% off upon any purchase of regular priced purchase at \$50 or above.</p> <p>-This offer is only applicable from Monday to Friday, exclusive of Public Holidays . -This offer is not valid for the purchase of French Party Delights, Delifrance Cash, \$20 Cash Vouchers, Supreme Cookies Tins &amp; Vouchers, Fresh Whole Cakes, Delifrance premiums and special items.</p>
14	350B	絕味Juewei	<p>購買任何食品滿HK\$100即減HK\$10。</p> <p>-不可與其他優惠同時使用。</p>	<p>Enjoy HK\$10 discount upon purchase of any food products.</p> <p>-This offer cannot be used in conjunction with other promotional offers.</p>

Item	商店編號 Shop No.	商店名稱 Shop Name	優惠詳情及特定條款及細則	Offer Details & T&C
<b>餐飲 Food &amp; Beverage</b>				
15	601	Outback Steakhouse	<p>主餐牌九折優惠。</p> <p>-全單9折優惠，只限堂食</p> <p>-此優惠不可與任何、會員折扣、優惠券、特選餐單（包括午市、下午茶餐單）、包場服務或其他推廣優惠同時使用</p> <p>-有效期至2019年12月31日，不適用公眾假期、特別節日（情人節、母親節、父親節、中秋節、平安夜及除夕）。</p> <p>-加一服務費以原價計算</p>	<p>10% off a la carte menu.</p> <p>-10% discount on total bill for all food and beverages, for dine-in only.</p> <p>-Coupon cannot be used in conjunction with any other member privileges, discounts, set menus (lunch/tea set inclusive), venue booking or special promotions</p> <p>-Offer is valid to 31 Dec 2019, not applicable on public holidays and festive days (Mid-Autumn Festival and Christmas Eve)</p> <p>-10% service charge applies before discount</p>
<b>旅行社 Travel Agency</b>				
1	622	專業旅運 Travel Expert	<p>凡購買自由行套票(機票及酒店)每單滿HK\$3,000，可享HK \$100 折扣優惠。</p> <p>-優惠須於預訂前出示</p> <p>-此優惠不可與其他優惠同時使用</p> <p>-不可兌換現金或其他產品</p> <p>-專業旅運保留一切爭議之最終決定權</p>	<p>Enjoy HK\$100 discount upon a minimum spending of HK\$3,000 per booking on travel package (flight + hotel)</p> <p>-This offer must be presented before reservation.</p> <p>-This offer cannot be used in conjunction with other promotional offers.</p> <p>-This offer cannot be exchanged for cash or other products.</p> <p>-Travel Expert reserves the right for final decision in case of any dispute.</p>
<b>視光用品/Optical Goods</b>				
1	G64	Lenscrafters	凡購買正價鏡架連鏡片或太陽眼鏡即享9折優惠	Enjoy 10% discount upon purchase of regular priced frame plus lenses & sunglasses.
2	G95	OPTICAL 88	<p>正價貨品9折優惠</p> <p>1. 請於交易前出示有效員工證，並須全數付款，方可享用優惠。</p> <p>2. 此優惠只適用於香港眼鏡88 德福廣場分店。</p> <p>3. 此優惠不適用於Cartier品牌眼鏡產品、指定鏡片系列、隱形眼鏡、藥水、真金眼鏡及特價貨品(包括套餐優惠)或雜項。</p> <p>4. 此優惠不可與其他推廣優惠或折扣同時使用(包括VIP優惠、信用卡折扣及鏡片券)。</p> <p>5. 此優惠不可兌換或找贖現金。</p> <p>6. 眼鏡88有限公司保留權利隨時暫停、更改或終止優惠及更改其條款及細則，毋須另行通知。</p> <p>如有任何爭議，眼鏡88有限公司保留最終之決定權。</p>	<p>Enjoy 10% discount off on regular-priced items.</p> <p>1. Full payment must be made upon redemption by presenting valid staff card.</p> <p>2. This offer is applicable at OPTICAL 88 shop (Telford Plaza outlet) in Hong Kong only.</p> <p>3. This offer is not applicable to Cartier's eyewear, selected series of lens, contact lens, solutions, solid gold eyewear and discounted items (including packages) or sundries.</p> <p>4. This offer cannot be used in conjunction with any other promotional offers or discounts (including VIP, Credit Card &amp; Lens Coupon).</p> <p>5. This offer cannot be redeemed or exchanged for cash.</p> <p>6. OPTICAL 88 reserves the right to suspend, revise or terminate the above offers and amend the terms and conditions thereof at any time without prior notice. In case of dispute, OPTICAL 88 LTD. reserves the rights for final decision.</p>
3	354-355	Image Sports	<p>眼鏡架及太陽眼鏡可享65折</p> <p>-優惠不適用於以下品牌: 999.9, LINDBERG, CARTIER, OAKLEY, RAY BAN, BAPE, MYKITA</p>	<p>35% off spectacle frame and sunglasses.</p> <p>-The offer is not applicable to the following brands : 999.9, LINDBERG, CARTIER, OAKLEY, RAY BAN, BAPE, MYKITA.</p>

Item	商店編號 Shop No.	商店名稱 Shop Name	優惠詳情及特定條款及細則	Offer Details & T&C
<b>葦茸藥業/ Chinese Medicine &amp; Dispensary</b>				
1	509	和順堂中醫診所	出示指定工作證或會員證，診金、藥費及單次針灸治療，可獲9折優惠。 -優惠不得與其他推廣/優惠/折扣券同時使用，和順堂保留所有優惠之最終決定權。	You can get 10% discount on Consultation Fee, Medication and single Acupuncture treatment by presenting specified staff or membership cards -This offer cannot be used in conjunction with any other promotions/offers/coupons. Wellsoon retains the final decision on the above offer.
2	524	官燕棧	任何購物滿\$600 (元貝、花膠除外) 送指定季節湯包乙包	Get a free seasonal soup pack with purchase over \$600. Exclude purchase with Dried Scallop or Fish Maw Products.
3	527	位元堂 Wai Yuen Tong	92折中成藥購物優惠(指定推廣產品除外) -優惠以正價計算及不適用於公價貨品 -此優惠不適用於任何展銷會場 -此優惠不適用於中醫診症、配劑及治療服務 -此優惠不得與會員9折及不得與其他推廣優惠同時使用	8% discount on proprietary chinese medicine (except selected promotion items) -This offer applies in situation of regular price and is not applicable to fixed price items. -This offer is not applicable to any exhibition / trade fair. - This offer is not applicable to Chinese medicine diagnosis, medicine dispensing and treatment services. -This offer cannot be used in conjunction with 10% member discount or with any other promotion.
<b>其他/ Others</b>				
1	F13A	新德福書局	購買滿\$50 而持有本公司有效優惠咭可得到九折優待 -購貨付款前請出示本公司有效優惠咭	Purchase \$50 or above can enjoy 10% off, expect discount items. - Please present the valid card before payment
2	P13-P14	德藝會	1. 免費7天貴賓會籍* 於7 天內免費享用德藝會指定設施 (包括室內恆溫泳池、健身中心、瑜伽/舞蹈/動感單車課堂) 2. 免費專業身體成份分析* 包括體重分析、肌肉脂肪成分、平衡分析等，附上詳盡檢查報告和諮詢服務 3. 免入會手續費* 條款 1. 必須出示有效之證件方可享用此優惠 2. 優惠有效期由2019 年 1月1 日至 12 月31 日 3. 不可與其他優惠同時使用，優惠不得兌換現金 4. 如有任何爭議，德藝會保留最終決定權 * 每人只可享用此優惠乙次。不適用於德藝會現有會員	1. Complimentary 7-day VIP Membership* To enjoy designated facilities for free (including indoor heating swimming pool, fitness centre, yoga/dance/spinning class) in seven days 2. Free Body Composition Analysis* Cover Weight, muscle and balance analysis with in-depth report and consultation service 3. Waiver of handling fee* Terms and Conditions 1. This offer is valid upon presentation of valid identification pass 2. The above offer is valid from 1 July to 31 December 2019 3. The offer cannot be used in conjunction with other offers 4. In case of any disputes, the decision of Telford Recreation Club is final * Each person is entitled to the offer for once only. The offer is not applicable to the existing members of Telford Recreation Club.
3	334	Iroiro	正價貨品95折 -不適用於指定貨品	5% off on regular priced items. -Not applicable to selected items.

Item	商店編號 Shop No.	商店名稱 Shop Name	優惠詳情及特定條款及細則	Offer Details & T&C
<b>其他/ Others</b>				
4	516	煤氣客戶中心	<p>凡購買爐具產品一台，可免費獲贈百佳超級市場現金券壹佰圓。</p> <p>1) 此券不能兌換現金，倘若遺失將不獲補發。 2) 此優惠可與其他優惠同時使用。 3) 如有任何有關優惠上的爭議，香港中華煤氣有限公司保留優惠最終決定權。</p>	<p>For purchase one unit of appliance product, ParknShop cash coupon (\$100) will be offered.</p> <p>1.) This coupon cannot be redeemed for cash nor replaced if lost. 2.) This offer can be used in conjunction with other promotion offers. 3.) Any dispute will be subject to the final decision of The Hong Kong and China Gas Company Limited.</p>
5	602	歐化傢俬 Uliferts	<p>正價貨品95折優惠</p> <p>-不適用於精品配件或寄賣貨品。</p>	<p>5% off regular-priced item.</p> <p>-Cannot be used in conjunction with any other promotions, vouchers or cash coupons. -Not applicable to accessories and consignment goods.</p>
6	610	SINOMAX	<p>凡購買任何SINOMAX正價貨品，可享95折優惠。</p>	<p>5% off on any regular-priced SINOMAX items.</p>
7	619	Pet Line	<p>購買貓狗糧食或罐頭滿HK\$200即減HK\$10</p> <p>-此優惠只適用於德福廣場商店 -此優惠不得兌換現金、現金券或其他貨品及不設退款 -此優惠不可與其他優惠項目同時使用 -購物前請出示有效職員証、優惠卡、學生証、會員証，方可享有以上優惠，影印本無效。 -參與商戶有權更改其所提供優惠的使用條款及細則而不作另行通知 -優惠只適用於指定品牌產品 (詳情請向店員查詢)。 -如有任何爭議，參與商戶保留行使此優惠之最終決定權</p>	<p>HK\$10 off discount upon purchase of HK\$200 on pets dry food or canned food.</p> <p>-This offer can be used at Telford Plaza shop only. - This offer cannot be redeemed for cash or used in conjunction with other promotion offers. - Please present a valid staff card / privilege card / student card / membership card before payment, photocopy is not accepted. -Offer can be used in selected brands products only (Please consult with our staff for details). - In case of any dispute, Pet Line reserves the right of final decision.</p>
8	606	Bricks Exchange	<p>95折優惠</p> <p>-不適用於特價貨品 -不得與其他優惠同時使用 -Bricks Exchange保留最終決定權</p>	<p>5% off</p> <p>-Not applicable to discounted items -Cannot be used with other offers -Bricks Exchange reserve the final decision</p>